

**EVIL INVADERS**  
***Shattering Reflection***  
01.04.2022

**EVIL INVADERS are back and deliver a remarkably melodic and extreme Heavy Metal masterpiece!**

Belgian Metal frontrunners **EVIL INVADERS** are ready to unleash their third album, ***Shattering Reflection***, on April 1, 2022 via Napalm Records! It took the band almost five years to craft a new record and it has been undoubtably worth the wait. **EVIL INVADERS** have found the perfect balance between fast, mid and slow tempo songs focusing on strong choruses, touching lyrics and even some progressive touches that will grab every Heavy Metal fan by the throat and screaming for more! **EVIL INVADERS's *Shattering Reflection*** is promising to be a game-changer for the Belgian 4-piece as the band seems to have found their own formula to turn Heavy Metal into another extreme direction.

***Shattering Reflection*** takes off with a fast Heavy Metal banger "*Hissing in Crescendo*", followed by the epic anthem "*Die For Me*", already destined to become an **EVIL INVADERS's** all-time classic. A calmer side is explored on tracks like mid-tempo opus "*Forgotten Memories*", creating a dense, heavy wall of sound with piercing vocals and ditto lyrics underlined by guitar solo virtuosity. That thrilling epos stands in line with "*In Deepest Black*", which showcases even more how the band has managed to craft a pure classic Heavy Metal anthem with melodic guitar lines and catchy choruses, creeping relentlessly into the listener's head. It also proves how Joe has matured as his vocals have entered a whole new dimension, both in the high and the low ranges. On the contrary, "*Sledgehammer Justice*" is a furious outburst of classic Thrash/Speed Metal in which the Belgian quartet goes full throttle with hammering rhythms and guitar solo madness! Another album highlight is the dark opus "*The Circle*", creating a horrifying atmosphere with stomping drums and excellent guitar lines. Fans of King Diamond will definitely dig this one! Throughout the album the band manages to keep the balance between fast Extreme Heavy Metal with sharp shredding and mosh-worthy tracks, as well as very melodic, more intense and chorus-oriented midtempo anthems.

***Shattering Reflection*** has turned out to be a monster of an album that will prove that in a new generation of Metal bands, **EVIL INVADERS** have been able to develop and mature record after record, just like the great classics did in the good old days. You will want to hear this record and also find out how **EVIL INVADERS** will deliver this masterpiece live on stage!

**EVIL INVADERS liefern spektakulären Extreme Heavy Metal!**

Die belgischen Metaller **EVIL INVADERS** sind zurück! Ihr viertes Album ***Shattering Reflection*** erscheint am 1. April 2022 über Napalm Records und ist eine energiegeladene Attacke voller Extreme Heavy Metal Songs mit starken Refrains und progressiven Elementen. Dieser Mix ist eine klare Hommage an Szenegrößen der 80er wie **Judas Priest**, **WASP** und **King Diamond** und beweist, dass die Band ihre eigene Formel gefunden hat, um Extreme Heavy Metal einen neuen Spin zu geben. Das Vorgängeralbum ***Feed Me Violence*** (2017) wurde sowohl von den Fans als auch von der internationalen Presse gefeiert. Außerdem haben die Jungs Live einiges zu bieten, was sie bereits auf

einigen der weltweit wichtigsten Festivals bewiesen haben, wie dem **Summer Breeze**, dem **Wacken Open Air** und dem **Graspop Metal Meeting**.

Das neueste Werk der Belgier beginnt mit zwei bretternden Tracks: "*Hissing in Crescendo*" besticht mit schnellem Riffing und hämmernden Drums, die von Joes hochgepitchtem Gesang voran getrieben werden. Es folgt die epischen Hymne "*Die For Me*", welches die immense Energie des ersten Songs beibehält. Eine ruhigere Seite zeigt der kraftvolle Midtempo-Track "*Forgotten Memories*", der eine dichte Soundwand erzeugt, die von schweren Gitarren unterstrichen wird. "*In Deepest Black*" ist ein ebenso mitreißender Song, der die Vielseitigkeit der Band mit melodischen Gitarrenlinien und eingängigen Refrains zeigt. Einen furiosen Ausbruch bietet das Quartett mit "*Sledgehammer Justice*", in dem sie traditionellen Heavy Metal mit Speed Metal-Elementen aufmischen und durch massive Soli unterstreichen. Während des gesamten Albums gelingt der Band der Spagat zwischen energiegeladenem, klassischem Thrash und ruhigeren Instrumentaleinlagen wie "*Aeon*" und "*Darkness*", die eine düstere Atmosphäre erschaffen. ***Shattering Reflection*** ist ein Monster von einem Album, das den Hörer mit brachialen Sound versorgt und den Hörer ungeduldig darauf warten lässt, dieses Spektakel live auf der Bühne zu erleben!